
RM 0052-5-5/07
PROTOKÓŁ Nr 5/07

z V Sesji Rady Miejskiej
V kadencji

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 12 kwietnia 2007 roku.

Ad. 1 a, b, c

– otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonała Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej, Pani Arleta Petek; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdziła Wiceprzewodniczący Rady;

– Pani Arleta Petek odczytała porządek obrad po zmianach tj.: Uchwała Nr V/18/07 w sprawie 

upoważnienia  Przewodniczacego  Rady  Miejskiej  do  wykonywania  niektórych  obowiazków 

nałożonych ustawą o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z 

lat 1944-1990 oraz tresci tych dokumentów, została usunięta z porzadku obrad; wprowadzono do 

porządku  obrad  uchwałe  w  sprawie  powiadomienia  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Piotrków 

Kujawski  Pani  Jolanty  Zalesińskiej  o  obowiązku  przedłożenia  oświadczenia  lustracyjnego  – 

nadano jej nr V/18/07; wprowadzono do porządku obrad uchwałę  w sprawie powiadomienia 

Sekretarza  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  Pana  Jarosława  Waszaka  o  obowiązku 

przedłożenia  oświadczenia  lustracyjnego  –  nadano  jej  nr  V/19/07;  uchwała  nr  V/19/07 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 

2007 – otrzymuje Nr V/20/07;  Uchwała  nr  V/20/21  w sprawie rozpatrzenia  sprawozdania z 

wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy za  2006  rok  oraz  udzielenia  absolutorim  Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski - ma nr V/21/07. Porządek obrad po zmianie został przyjęty 

jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem opowiedziało się 14 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

– na sekretarza V sesji powołany została radny, Pan Tomasz Paradziński; 

Ad. 2 a 

Pani Arleta Petek odczytała uchwałę Nr V/17/07 w sprawie uchwalenia „Projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe” dla gminy Piotrków Kujawski” 

Pytań  odnośnie w/w uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania.

Za podjęciem uchwały Nr V/17/07 glosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
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Ad. 2 b

– Pani  Arleta  Petek  odczytała  uchwały:  w sprawie  powiadomienia  Skarbnika  Miasta  i  Gminy 

Piotrków  Kujawski  Pani  Jolanty  Zalesińskiej  o  obowiązku  przedłożenia  oświadczenia 

lustracyjnego,  Nr  V/18/07;  w  sprawie  powiadomienia  Sekretarza  Miasta  i  Gminy  Piotrków 

Kujawski  Pana  Jarosława  Waszaka  o  obowiązku  przedłożenia  oświadczenia  lustracyjnego,  

Nr V/19/07 , po czym radni przystąpili do głosowania odrębie dla każdej z dwóch w/w uchwał. 

Za przyjęciem uchwał opowiedziało się 14 radnych, głosów wstrzymujących się i przeciwnych 

nie było. Uchwały zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 2 c

-  Pani  Arleta  Petek odczytała  uchwałę Nr V/20/07  zmieniajacą uchwałe w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2007.

-  Pani  Jolanta  Zalesińska  powiedziała,  że  uchwała  ta  została  szczegółowo przeanalizowana  na 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej poprzedzajacym bieżącą sesję, zapytała czy w zwiazku z tym są 

jakies  pytania.  Pytań  nie  było,  radni  przystąpili  do  głosowania.

Za podjęciem uchwały Nr V/20/07 glosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Pani Arleta Petek ogłosiła 15 minut przerwy.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 3 a

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym sprawozdaniu Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w sprawie wykonania 

budżetu za rok 2006. Powiedziała m. in., iż opinia jest pozytywna.

 

Ad. 3 b, c

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk  odczytał  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz uzasadnienie do niniejszego wniosku, które 

zostały  sformułowane  na  posiedzeniu  komisji  w  dn.  25.03.2007  r.  a  następnie  wysłane  do 

zaopiniowania przez Regionalną Izbę Obrachunkową.

Ad. 3 d

- Pani Arleta Petek odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji 
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Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Przedstawiła Uchwałe i  uzasadnienie do niej.  Przeczytała m.in.,  iż wniosek Komisji  Rewizyjnej 

spełnia wymogi formalno – prawne oraz jest  zgodny z ustaleniami zawartymi w sformułowanej 

przez komisję opinii - ( uchwała i uzasadnienie stanowią załączniki do niniejszego protokołu).

Ad. 4 
– Dyskusję  nad  przedstawionym  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  sprawozdaniem  

z wykonania budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

otworzyła Pani Wiceprzewodniczaca Rady Miejskiej Arleta Petek.

– Przewodniczący  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  kolejno  zabierali  głos  w  sprawie 

poinformowania  o  stanowiskach  komisji  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Wszyscy Przewodniczący opowiadali się w imieniu swych Komisji za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi. 

Ad. 5

– Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia  sprawozdania z  wykonania budżetu Miasta i  Gminy 

Piotrków Kujawski  za rok 2006 oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi  Miasta i  Gminy 

Piotrków Kujawski Nr V/21/07 przedstawiła Wiceprzwodnicząca Rady Miejskiej,  Pani Arleta 

Petek.

– W głosowaniu nad projektem uchwały Nr V/21/07 brało udział 14 radnych.

– Za przyjęciem uchwały Nr V/21/07 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  za 2006 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  opowiedziało  się  14  radnych,  głosów  przeciwnych  i 

wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.   Absolutorium  dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zostało udzielone.

– Pan Mirosław Skonieczny podziękował radnym za udzielenie mu absolutorium, które otrzymuje 

już piąty raz z rzędu.

Ad. 6

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, iż dobrze byłoby gdyby nasz region promowano w prasie, np. w 

gazecie „Nowości”.

- Pan Bogdan Pruss złożył interpelację o umieszczenie tabliczek z nazwami ulic, które mieszczą się 

za parkiem. Interpelował  również o skierowanie pracowników interwencyjnych do oczyszczania 

dzikich wysypisk śmieci oraz terenów kolejki wąskotorowej.
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- Pan Zenon Chęsy zabrał głos w sprawie niszczenia dróg gminnych przez niektórych rolników, 

którzy  zaorują  te  tereny.  Powiedział,  iż  drogi  powinny służyc  do  jeżdżenia  po  nich  a  nie  do 

uprawiania. Zaznaczył, iż wezwanie policji po stwierdzeniu takiego fakty nie odnosi zamierzonych 

rezultatów.

-  Pani  Elżbieta  Maniewska  zgodzila  się  ze  swoim  przedmówcą  i  powiedziała,  że  drogi  sa 

notorycznie podorywane przez co tracą swa pierwotna szerokość.

- Pan Stanisław Pomianowski wniósł interpelacje o pomoc gminy w oczyszczaniu rowów. Zapytał 

także co dzieje się w sprawie utylizacji eternitu?

-  Pani  Arleta  Petek  poprosiła  o  zajecie  się  sprawą  źle  parkujacych  samochodów  na  ulicach 

Piotrkowa Kujawskiego. Powiedziała, iż należy znaleźć sposób na uczulenie właścicieli psów na 

temat koniecznosci sprzątania ich odchodów. Róg ul. 1 Maja i ul. Włocławskiej – dzikie wysypisko 

śmieci, którym także należy się zainteresowac i uprzątnąć.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiadał na zgłoszone interpelacje:

• Odnośnie prenumeraty „Nowości” powiedział, iż można zaprenumerować tę gazetę, która, 

jak się okazuje, jest naszej gminie bardziej przychylna niż „Gazeta Kujawska”;

• Odnośnie znakowania ulic  powiedział, iż będzie ono stopniowo przeprowadzane;

• Odnośnie  zbierania  śmieci  i  oczyszczania  rowów  –  powiedział,  iż  prace  te  będą 

kontynuowane;

• Odnośnie sugestii Pana Chęsego w sprawie nakładania kar na osoby zaorujące drogi gminne 

– powiedział, iż sprawa jest godna uwagi, ale czy Rada jest władna podejmować decyzje w 

tej sprawie należy się zorientowac. Polecił „zbadac sprawę” Panu Sekretarzowi MiG, dodał, 

iż  uzgodnienie  1  km dróg przez  geodetę  kosztuje  8  tys.  zł,  z  uwagi  na  fakt,  iż  gmina 

Piotrków  Kujawski  posiada  160  km  dróg  to  sprawa  rozgraniczania  geodezyjnego  nie 

wchodzi w grę z uwagi na zbyt duży koszt jej przeprowadzenia.

• Odnosnie oczyszczania rowów melioracyjnych – powiedział, iż na razie gmina stara się nie 

dopuszczac do ich zabrudzenia, jednak do przeprowadzenia kompleksowego oczyszczania 

niezbedne jest zawiązanie się spółki wodnej. Gmina nie może przeprowadzac udrażniania 

rowów melioracyjnych z uwagi na fakt, że nie jest to jej zadanie własne. Gdyby zawiazała 

się spółka wodna wówczas gmina mogłaby przekazać jej jakis sprzęt bądź dotację.

• Odnośnie złego parkowania pojazdów na ulicach miasta – powiedział, iż zgłosiła się osoba 

prowadzaca  działalność  gospodarczą,  która  by się  tym mogła  zająć,  jednak  przeważnie 

chodzi o parkowanie na drogach wojewódzkich, dlatego też odesłałem tę osobę do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich;

• Odnośnie koniecznosci sprzątania psich odchodów przez ich właścicieli – powiedział,  że 

4



gmina nie ma na to wpływy. Nie posiadamy straży miejskiej;

• Odnośnie tworzenia dzikiego wysypiska na rogu ulic Włocławskiej i 1 Maja – powiedział, 

że prawdopodobnie smiecą tam okoliczni mieszkańcy. Dodał, iż prawdopodobnie problem 

zostanie  rozwiązany gdy obowiązkiem stanie  się  posiadanie  kosza  na  śmieci  na  każdej 

posesji.

• Odczytał  pismo  od  ENERGA  S.A.  w  odpowiedzi  na  interpelację  Pana  Andrzeja 

Schmidta  odnośnie  możliwości  montażu  energomatu  na  terenie  naszego  miasta. 

Powiedział,  iż  problem ten będzie  rozwiązany dzieki  punktom handlowym i  nie  ma 

możliwosci zamontowania energomatu.

Pan  Burmistrz  –  Miroslaw  Skonieczny  poinformował  także  o  sprawach  bieżących,  powiedział 

m.in., że:

- oczekuje się na pozwolenie na budowę Sali gimnastycznej;

- rozstrzygnieto przetarg na wykonanie podkładów geodezyjnych;

- rozstrzygnieto przetarg na dostawę kamienia wapiennego;

- rozpoczęły się prace remontowe wnętrza przystanku PKS, koszt  remontu wyniesie 30 tys. zł  

  a wykonanie powinno być zakończone do końca kwietnia;

-  w  dn.  13  kwietnia  2007  r.  mają  się  rozpocząć  prace  budowlane  wodociąg  –  Rzeczyca.

Ad. 7

- Pan Remigiusz Góralczyk zapytał w jakim czasie gmina musi zmienic Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego?

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że cały czas napływają wnioski mieszkańców, zwłaszcza 

z okolic Połajewa, o zmianę kwalifikacji gruntów. Będzie to wykonywane fragmentarycznie 

i systematycznie gdyż na zmianę całości nie stać naszej gminy.

-  Pan  Remigiusz  Góralczyk zauważył,  iż  przy tej  okazji  można  by było  wyznaczyć środki  na 

rozgraniczanie geodezyjne dróg gminnych.

-  Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że  samo rozgraniczenie  nie  rozwiazuje  problemu gdyż 

osoby sąsiadujące z droga musza wyrazić zgodę na takie a nie inne rozgraniczenie. Obecnie toczy 

się sprawa tego typu, która trwa już około 4 lat.

-  Pan Marek Czenszak  powiedział,  iż  jego zdaniem Burmistrz  ma prawo załatwić ten problem 

administracyjnie.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż takiej możliwosci nie ma a kazda sprawa tego typu 

musi mieć swój finał w sądzie. Policja może jedynie nałozyć kare grzywny. 

Ad. 8
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– Pani Arleta Petek po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad V sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie V Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12.55

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ................................

                                                                                        Sekretarz V Sesji RM:

                                                                                         Tomasz Paradziński

                                                                                    ..........................................
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